
Protokół z sesji XIV 2019 

Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

z dnia 29 listopada 2019 roku 

W dniu 29 listopada 2019 roku o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Gminnego Ośrodka 
Kultury w Nowym Miasteczku odbyła się XIV Sesja Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. 
W sesji uczestniczyło czternastu (14) radnych na 15 pełnego składu (nieobecna Bożena 
Skoczeń). Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 
Anatol Komarnicki. 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie XIV Sesji Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. 
2. Wniesienie ewentualnych zmian do porządku obrad oraz ich przyjęcie. 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku kadencji 
2018-2023. 

4. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczko na 

2019rok. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości .. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącej podstawę 

obliczenia podatku rolnego. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Asystent osobisty osoby 

niepełnosprawnej" - edycja 2019 - 2020. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z 

budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków położonych na terenie gminy Nowe Miasteczko. 

1 O. Podjęcie uchwały w sprawie Uchwała w sprawie przekształcenia Liceum 
Ogólnokształcącego w Nowym Miasteczku w czteroletnie Liceum 
Ogólnokształcące w Nowym Miasteczku. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 
Miasteczko. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa 
drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową przebudową remontem 
utrzymaniem i ochronom dróg. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta w Nowym Miasteczku z czynności 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

14. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z czynności podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

15. Sprawy bieżące. 
16. Zakończenie XIV sesji Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. 

1. Otwarcie XIV Sesji Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Anatol Komamicki przywitał Radnych, oraz przybyłych 

gości i na podstawie listy obecności stwierdził kworum zdolne do podejmowania 
prawomocnych uchwał. 



I 

2. Wniesienie ewentualnych zmian do porządku obrad oraz ich przyjęcie. 
17. Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, zapytał czy są propozycje zmian. 

Przewodnicząca Komisj i Rewizyjnej Grażyna Kwiecień poprosiła o wprowadzenie punktu 
dotyczącego odczytania protokołów kontrolnych z kontroli Komisji Rewizyjnej przed 
punktem 13 "Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta w Nowym Miasteczku z czynności 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym", a pozostałe wyższe punkty przesunąć o jeden. 
Innych propozycji zmian nie było . Przewodniczący odczytał porządek obrad wraz ze zmianą 
Grażyny Kwiecień i oddał go od głosowanie. 
r--

głosowan ie Wniesienie ewentualnych zmian do porządku obrad oraz ich przyjęcie 

, wynik 
li-

Głosowanie za kończone wynikiem: przyjęto 

data 29 listopada 2019 r. czas 

i typ głosowanie jawne imienne większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status 

12 92.31 % uprawnionych 

PRZECIW 1 7.69 % oddanych głosów 

WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 

09:13:51 - 09:19:22 

zwykła 

ilość procent 

15 

13 86.67 % 
- ---_ .. _---

2 13.33 % 

! 
I 
I 
I 
I 
! 

-I 

----- --- -----

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Biazik Andrzej ZA 

2 Borkowski Łukasz ZA 

Komarnicki Anatol ZA 

Kozłowski Paweł ZA 

5 Kuźmiński Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kwiecień Grażyna ZA 

Miszczak Marek PRZECIW 

8 Oparski Tomasz ZA 

9 Pawliszyn Paweł ZA 

10 Podgórny Zbign iew ZA 

11 Radecki Przemysław ZA 

12 Sikora Mariusz ZA 

13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 

14 Żm ijowska Małgorzata ZA 

- --- ------



15 Zwarycz Eugeniusz ZA 

3. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku kadencji 
2018-2023. 
Przewodniczący przypomniał, że protokół był dostępny dla Radnych przed sesją w biurze 

rady i zapytał, czy są propozycje zmian, uwagi - nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem protokołu z XIII Sesji Rady Miejskiej bez odczytywania. 

głosowan ie Przyjęcie protokołu z XIII sesj i Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku kadencji 2018-2023 

I wynik Głosowanie zakończof)e wynikiem: przyjęto 

,---_. 

data 29 list opada 2019 r. czas 09:19:54 - 09:20:37 I 
l -, 
l 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła I 
~ ____ ~__ _ _. _________ .J 

Podsumowanie 

-~~. 

i lość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 
- --- _._- --

PRZECIW O 0% oddanych głosów 13 
----

86.67 % I 

I 
O 0% nieoddanych głosów 2 WSTRZYMAŁO SIĘ 13.33 % ! 

---------------~ 
Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Biazik Andrzej ZA 

2 Borkowski Łukasz ZA 

3 Komarnicki Anatol ZA 

4 Kozłowski Paweł ZA 

Kuźmiński Krzysztof BRAK GŁOSU 

6 Kw iecień Grażyna ZA 

7 Miszczak Marek ZA 

8 Oparski Tomasz ZA 

9 Pawliszyn Paweł ZA 

10 Podgórny Zbigniew ZA 

11 Radecki Przemysław ZA 

12 Sikora Mariusz ZA 

13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 



14 Żmijowska Małgorzata ZA 

~----~~~-~--~----~~-
, 15 
L 

Eugeniusz Zwarycz ZA 

4. Interpelacje, zapytania radnych i wolne wnioski. 

Nie było. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczko na 2019 
rok. 
Treść projektu uchwały odczytała i omówiła Skarbnik Dorota Jatczak. Przewodniczący 

Rady przypominał, że komisje rady na posiedzeniu wspólnym pozytywnie zaopiniowały 
projekt uchwały. Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 
uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy Nowe Miasteczko na 2019 rok 

wynik 
1_- : :~ 

---------- -------- ------------~-~~~~-----------------_._-----, 
data 29 listopada 2019 r. czas 09:27:20·09:27:41 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 100 % uprawnionych 15 

PRZECIW O O % oddanych głosów 13 86.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 
. .j 

-+---______________ . ___ J 

13.33 % I 2 

-.-- ----,.,- ---------- ----------'1' - -- '-. 

Wyniki imienne 



10 Podgórny Zbign iew ZA 

Radecki Przemysław ZA 

i 12 Sikora Mariusz ZA 

! 13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 

14 Żmijowska Małgorzata ZA 

15 Zwarycz Eugeniusz ZA 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Treść projektu uchwały odczytała Burmistrz Danuta Wojtasik. Radny Paweł Kozłowski 

zapytał o wielkość różnicy wynikającej z planowanych ustawowych zmian wpływów z 
podatku PIT w stosunku do roku 2019. Burmistrz odpowiedziała, że różnica ta jest 
uwzględniona w planie budżetu gminy na 2020 rok. Przewodniczący Rady przypominał, że 

komisje rady na posiedzeniu wspólnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań i 
uwag nie było . Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od n ieruchomości 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

-----------
data 29 list opada 2019 r. czas 09:28:24 - 09:34:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% uprawnionych 15 

------
PRZECIW O 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

- - ---
WSTRZYMAŁO SI Ę O 0% nieoddanych głosów 1 6.67% 

- - -

Wyniki imienne 

Ip nazwisko im i ę głos 

1 Biazik Andrzej \ ZA 

2 Borkowski Łukasz ZA 

I 3 Komarnicki Anatol ZA 

4 Kozłowski Paweł ZA 

5 Kuźmiński Krzysztof ZA 

6 Kwiecień Grażyna ZA 

-- --



Miszczak Marek ZA 

8 Oparski Tomasz ZA 
I r--

Pawliszyn Paweł ZA 9 

i 10 Podgórny Zbigniew ZA 

r;; Radecki Przemysław ZA 

I 12 Sikora Mariusz ZA 

113 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 

14 Żmijowska Małgorzata ZA 

~ -
15 Zwarycz Eugeniusz ZA 

7. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącej podstawę 

obliczenia podatku rolnego. 
Treść projektu uchwały odczytała i omówiła Burmistrz Danuta Wojtasik. Burmistrz 
przypomniała, że większość samorządów w powiecie nowosolskim nie podejmuje uchwał 
obniżających cenę skupu żyta, pozostawiając tym samym wyższą, stawkę na poziomie 
wskaźnika określonego przez GUS. Przewodniczący Rady przypominał, że komisje rady 
na posiedzeniu wspólnym pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały, a jej odrzucenie na 
sesji pozostawiło by cenę wyższą wg. wskaźnika GUS. Pytań i uwag nie było. 

~~P~r_zyst~pio_n..9 do głos~~~ni_a w sp!awie ..!:.p.:.:.:rz~Y...!.· ..l..c:.:i..:.:a~u:.:c.:.:.:h __ w~a:=,łyL.:' ____________ -----, 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta stanowiącej podstawę obliczenia 
podatku rolnego 

Glosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

(

data 29 listopada 2019 r. czas 09:34:35 - 09:38:17 

- ~,--------------------------~ 

typ glosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% uprawnionych 15 

PRZECIW O 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 1 6.67% 

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Biazik Andrzej ZA 

2 Borkowski Łukasz ZA 



3 Komarnicki Anatol ZA 

4 Kozłowski Paweł ZA 

Kuźmiński Krzysztof ZA 

6 Kwiecień Grażyna ZA 

Miszczak Marek ZA 

Oparski Tomasz ZA 

9 Pawliszyn Paweł ZA 

10 Podgórny Zbign iew ZA 

~ Ra:ecki Przemysław ZA 

12 Sikora Mariusz ZA 

1 13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 

14 Żmijowska Małgorzata ZA 

15 Zwarycz Eugeniusz ZA 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Asystent osobisty osoby 
niepelnosprawnej" - edycja 2019 - 2020. 
Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie projektu uchwały Kierownik Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Nowym Miasteczku Renatę Rudnik. Kierownik wyjaśniła, że 
program jest inicjowany i finansowany przez rząd. Przyjęcie programu przez Radę jest 
konieczne, aby móc pozyskać finansowanie i realizować go przez OPS. Kierownik Renata 
Rudnik odczytała projekt uchwały. Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania w 
sprawie przyjęcia uchwały. 

~- ~- -- - ---- - ----
głosowanie 

wynik 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu "Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej" 
- edycja 2019 - 2020. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 listopada 2019 r. czas 09:38:31 - 09:45:47 

- ,~--------------------------~ 

typ głosowan i e jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% uprawnionych 15 

PRZECIW O 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 1 6.67% 

Wyniki imienne 



Ip 

1 

2 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

I 12 

r
; 13 

14 

r 
I 15 

nazwisko 

Biazik 

Borkowski 

Komarnicki 

Kozłowski 

Kuźmiński 

Kwiecień 

Miszczak 

Oparski 

Pawliszyn 

Podgórny 

Radecki 

Sikora 

Skoczeń 

Żmijowska 

Zwarycz 

imię głos 

Andrzej ZA 

Łukasz ZA 

Anatol ZA 

Paweł ZA 

Krzysztof ZA 

Grażyna ZA 

Marek ZA 

Tomasz ZA 

Paweł ZA 

Zbigniew ZA 

Przemysław ZA 

Mariusz ZA 

Bożena BRAK GŁOSU 

Małgorzata ZA 

Eugeniusz ZA 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z 
budżetu gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 
ewidencji zabytków położonych na terenie gminy Nowe Miasteczko. 
Projekt uchwały przedstawiła Burmistrz Danuta Wojtasik, która wyjaśniła iż celem 
uchwały jest przekazanie z budżetu gminy kwoty 100 tys. zł w formie dotacji dla 
wspólnot mieszkaniowych kamienic w obrębie rynku na remonty dachów i elewacji. 
Burmistrz odczytała treść projektu uchwały i streściła zasady regulaminu naboru 
wniosków do dofinansowania. Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania w 
~2!a_w_l~ rzyjy~ia u~~~ały . ________________________ -, 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu udzielania dotacji celowej z budżetu 
gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków 
położonych na terenie gminy Nowe Miasteczko 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 listopada 2019 r. czas 09:46:09 - 10:01:13 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 
-- ._- - -----' ______ -'-_____________ ---.J 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 



! PRZECIW O 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

: WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14 % nieoddanych głosów 1 6.67% 
r 

Wyniki imienne 

i. Ip nazwisko imię głos 

l 1 
l-. 

Biazik Andrzej ZA 

2 Borkowski Łukasz ZA 

3 Komarnicki Anatol ZA 

4 Kozłowski Paweł ZA 

5 Kuźmiński Krzysztof ZA 

6 Kw iecień Grażyna ZA 

7 Miszczak Marek ZA 

8 Oparski Tomasz ZA 

r-
l 9 Pawliszyn Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Podgórny Zbigniew ZA 

Radecki Przemysław ZA 

12 Sikora Mariusz ZA 

13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 
l 

14 Żm ijowska Małgorzata ZA 

15 Zwarycz 
I 

Eugeniusz ZA 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Uchwała w sprawie przekształcenia Liceum 
Ogólnokształcącego w Nowym Miasteczku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące 
w N owym Miasteczku. 
Burmistrz odczytała treść uchwały. Wyjaśniła, że powodem wprowadzenia uchwały jest 
konieczność dostosowania struktury szkoły ponadpodstawowej do wymagań ustawy 
oświatowej. Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia 
uchwały. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie Uchwała w sprawie przekształcenia Liceum Ogólnokształcącego 
w Nowym Miasteczku w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące w Nowym Miasteczku 

wynik Głosowan i e zakończone wynikiem: przyjęto 

data 29 listopada 2019 r. czas 10:01:36· 10:05:09 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



Ip nazwisko 

1 Biazik 

2 Borkowski 

3 Komarnicki 

4 Kozłowski 

5 Kuźmiński 

6 Kwiecień 

~~-
7 Miszczak 

8 Oparski 

f~ 

9 Pawliszyn 

10 Podgórny 

11 Radecki 

12 Sikora 

13 Skoczeń 

14 Żmijowska 

Zwarycz 

11. Podjęcie uchwały 

uwarunkowań 

Miasteczko. 

~~~~ 

imię głos 

Andrzej ZA 

Łukasz ZA 

Anatol ZA 

Paweł ZA 

Krzysztof ZA 

Grażyna ZA 

Marek ZA 

Tomasz ZA 

Paweł ZA 

Zbigniew ZA 

Przemysław ZA 

Mariusz ZA 

Bożena BRAK GŁOSU 

Małgorzata ZA 

Eugeniusz ZA 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe 

Burmistrz Danuta Wojtasik wyjaśniła, że powodem wprowadzenia uchwały jest 
dostosowanie jej załączników, które w poprzedniej identycznej uchwale wg. urbanisty 
miały zbyt małą rozdzielczość. Burmistrz odczytała treść uchwały. Pytań i uwag nie było. 
Przystą iono do głosowania w s rawie rzy:" cia uchwały. 

głosowanie 

wynik 

data 

typ 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe Miasteczko 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

29 listopada 2019 r. czas 10:05:30 - 10:09:07 

głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 



status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100% uprawnionych 15 
--- - - -----. 

PRZECIW O 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosów 1 6.67% 

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię głos 

1 Biazik Andrzej ZA 

"" 
, 2 Borkowski Łukasz ZA 

3 Komarnicki Anatol ZA 

4 Kozłowski Paweł ZA 

5 Kuźmiński Krzysztof ZA 

6 Kwiecień Grażyna ZA 

7 Miszczak Marek ZA 

8 Oparski Tomasz ZA 

9 Pawliszyn Paweł ZA 

10 Podgórny Zbigniew ZA 

11 Radecki Przemysław ZA 

12 Sikora Mariusz ZA 

13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 

14 Żmijowska Małgorzata ZA 

15 Zwarycz Eugeniusz ZA 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego 
dróg gminnych na cele nie związane z budową przebudową remontem utrzymaniem 
i ochronom dróg. 
Burmistrz Danuta Wojtasik wyjaśniła, że powodem wprowadzenia uchwały jest 
zaktualizowanie stawek do tych których maksymalny pułap reguluje znowelizowana 
ustawa. Burmistrz odczytała treść uchwały. Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do 
głosowania w sprawie rz j cia uchwał . 

głosowanie 

wynik 

data 

Podjęcie uchwały w sprawie usta lenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego dróg 
gminnych na cele nie związane z budową przebudową remontem utrzymaniem i ochronom 
dróg. 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

29 listopada 2019 r. czas 10:09:35 - 10:17:38 



głosowanie jawne imienne Większość zwykła 
- --- ------. --""----~-........ ~ ___________ ___i 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 92.86 % uprawnionych 15 
-- -----,; 

PRZECIW O 0% oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.14% nieoddanych głosów 1 6.67 % 

Wyniki imienne 

Ip nazwisko imię glos 

1 Biazik Andrzej ZA 

2 Borkowski Łukasz ZA 

3 Komarnicki Anatol ZA , , 

! 4 Kozłowski Paweł ZA 

5 Kuźmiński Krzysztof ZA 

6 Kwiecień Grażyna ZA 

7 Miszczak Marek ZA 

8 Oparski Tomasz ZA 

9 Pawliszyn Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 Podgórny Zbigniew ZA 

11 Radecki Przemysław ZA 

12 Sikora Mariusz ZA 

13 Skoczeń Bożena BRAK GŁOSU 

14 Żmijowska Małgorzata ZA 

15 Zwarycz Eugeniusz ZA 

Zarządzono przerwę. Wyszedł Radny Paweł Pawliszyn. Po przerwie wznowiono obrady. 

13. Odczytanie protokołów kontrolnych Komisji Rewizyjnych. 

Przewodniczący Rady Anatol Komarnicki oprosił przewodniczącą Grażynę Kwiecień o 
przedstawienie-odczytanie protokołów pokontrolnych. Przewodnicząca Grażyna Kwiecień 
odczytała protokoły z następujących kontroli: 

"Kontrola kompleksowa Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2018 r. " 

"Kontrola Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Borowie Wielkim w zakresie 
wydatków oświatowych " 

-l 



"Kontrola Zespołu Szkół Nr 1 w Nowym Miasteczku w zakresie wydatków oświatowych " 
"Kontrola realizacji harmonogramu spłat pożyczek i kredytów zaciągniętych przez Gminę" 
"Kontrola rozliczenia realizowanych prac inwestycyjnych i remontowych w Gminie" 

Pytań, uwag Radnych nie było. Przewodnicząca przekazała protokoły na ręce 

Przewodniczącego Rady i poinformowała Radę o kolejnych planowanych w grudniu 
kontrolach w temacie: " Kontrola wykorzystania dotacji dla Organizacji Pozarządowych" i 
"Kontrola realizacji zadań z Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych". 

14. Sprawozdanie Burmistrza Gminy i Miasta w Nowym Miasteczku z czynności 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Danuta Wojtasik przedstawiła sprawozdanie z czynności podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej z czynności podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z czynności podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

16. Sprawy bieżące. 
Przewodniczący Rady zaproponował, aby Komisja Wspólna w sprawie opinii nad planem 

budżetu gminy na 2020 rok odbyła się 23 grudnia, a sesja 30 grudnia, Radni wyrazili zgodę i 
ustalili, że obydwa posiedzenia odbędą się o godzinie 8.00. Burmistrz omówiła działania 
związane z planowanym przejęciem przez gminę budynku pałacu w Popęszycach od 
Krajowego Ośrodka W sparcia Rolnictwa. Radny Przemysław Radecki zapytał o możliwość 
podjęcia przez gminę w 2020 roku remontu ulicy Moniuszki. Burmistrz odpowiedziała, że 
aktualne ceny robót i materiałów, które musiały by być w tej inwestycji przeprowadzone są 
zbyt wysokie, nie ma także obecnie programów finansujących takie inwestycje. Więcej spraw 
nie było. 

17. Zakończenie XIV sesji Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 

Przewodniczący zakończył XIV Sesję Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. 

Protokołował: ( 

w;esJd./hr' 
Przewodnicząc ady 


